
Van:  Fractie SP 

Aan:  Portefeuillehouder openbare orde en veiligheid 

Datum:   28-02-2019 

Betreft:  Bijdrage SP  inclusief – nog te beantwoorden- 10- vragen over het beleidsplan  

van de veiligheidsregio. 

 

Naar aanleiding van de bespreking vroeg de portefeuillehouder of de SP de bijdrage in de raad wilde 

toesturen omdat hij wellicht enkele vragen of tips gemist had. Bijgaand de bijdrage van de SP. 

Wat opvalt is dat het slechts 15 pagina’s telt en dat veel pagina’s gaan over fuseren, opschalen en 

samenwerken. De SP is voorstander van slim samenwerken. Echter dit beleidsplan schetst voor elk 

probleem als oplossing opschalen. Met nog steeds als einddoel fuseren. Wat raar is want de wet 

verbiedt dit. Daarbij is de gemeentelijke herindeling van de baan dus er hoeft even niet nagedacht te 

worden over een nieuw besturingsmodel. Stop daarmee en richt de bestuurlijke en financiële energie 

meer op de uitvoering van kerntaken. 

 

In het beleidsplan wordt gesproken van een gezamenlijk beleidsplan met Flevoland.  

De SP is daar geen voorstander van zolang de veiligheidsregio’s niet gefuseerd zijn.  

 

Vragen 

1. Hoe wordt dan de democratische legitimatie geregeld als er één beleidsplan is voor twee niet 

officieel gefuseerde veiligheidsregio’s 

2. Wanneer denkt de portefeuillehouder dat er voor het eerst een gezamenlijk beleidsplan 

gepresenteerd wordt? 

 

Wat opvalt is dat er in het beleidsplan nauwelijks tot niet geschreven wordt over personeel. Het 

belangrijkste kapitaal van een organisatie. De zienswijze van het college spreekt over inzicht in 

vrijwilligers potentieel.  

 

Vragen 

3. Wij zien dat wat breder en adviseren u om in 2019 een onafhankelijk 

medewerkerstevredenheidsonderzoek te houden. Tijdens de vergadering gaf de portefeuillehouder 

aan dit te gaan bezien. We horen graag terug of de veiligheidsregio dit zal gaan doen. Voor alle 

onderdelen! 

4. En te investeren in het versterken van het veiligheidsbureau. Aarzel niet om 2FTE extra in te zetten 

om het veiligheidsbureau te versterken. Beschreven wordt dat er een been bijgetrokken moet worden. 

Doe dit dan ook. Is de veiligheidsregio voornemens om deze investering ook te gaan doen? Zo ja 

wanneer? 

Nogmaals spreek ik namens de SP mijn ongenoegen uit over het feit dat nog steeds gekozen wordt 

voor het overtreden van de wet inzake opkomst en aanrijtijden. Wij zouden andere keuzes maken. 

 



Politiebureau 

Enige zorg hebben we over de gevolgen van het slopen en herbouwen van het politiebureau. En de 

tussenliggende periode. 

 

5. Op welke wijze gaat de portefeuillehouder zorgen dat als dit gebeurd de politie in Hilversum 

laagdrempelig en bereikbaar blijft? Hierover lezen we niets in het beleidsplan.  

 

Tijdens de vergadering werd de indruk gewekt dat een dependance van het politiebureau bij het 

station zou komen. Echter berichtgeving van de politie daags na de vergadering was hierover minder 

stellig. Lees https://www.politie.nl/mijn-buurt/nieuws/2019/februari/28/03-politiebureau-

hilversum.html  

 

De SP hecht eraan dat politie dichtbij en bereikbaar blijft en dat er 24/7 bezetting is op dat 

steunpunt.  

De politie schrijft op haar website: ‘’Het is ook nog niet duidelijk hoe dit steunpunt zal worden 

ingericht en welke dienstverlening daar gevestigd zal worden. Naar verwachting is er rond de zomer 

meer bekend over dit steunpunt.’’ En ook: ‘’Binnenkort neemt de stuurgroep huisvesting van de 

politie een besluit over de hoofdlocatie waar de het Hilversumse politiebureau tijdelijk gevestigd zal 

worden.’’ 

 

6. Kan de burgemeester de gemeenteraad actief informeren over de dependance? Zowel over de 

datum waarom deze komt als de aard van de dienstverlening die daar komt. Tevens horen wij graag 

of deze dependance 24/bezet zal zijn. 

7. Er komt een nadere hoofdlocatie van het politiebureau. De SP adviseert de politie en de 

portefeuillehouder ook rekening te houden met de wijk waar deze hoofdlocatie zal komen. Het 

betekent namelijk nogal wat als er dag in dag uit loeiende sirenes langskomen. Betrek de buurt tijdig!  

Tot slot iets over nieuwe crises en focus op incidenttypes 

Wist u dat: „de helft van het aantal woningbranden wordt veroorzaakt door elektrische apparaten.” 

 Brand door accu’s en oplaadbare batterijen neemt toe 

 Brandveiligheid zonnepanelen ter discussie 

 Verzekeraar waarschuwt voor risico’s zonnepanelen 

Ook in Hilversum en het Gooi zie je het aantal energiecollectoren toenemen en het gebruik van 

oplaadbare batterijen is meer standaard dan uitzondering.  

 

8. Kan onze portefeuillehouder voor deze problematiek aandacht vragen bij de veiligheidsregio en een 

terugkoppeling  geven van wat ermee gedaan wordt? 

Voorbeelden: 

1. https://www.ad.nl/tech/fors-meer-woningbranden-in-nederland-door-goedkope-

telefoonladers~a5e4959b/?utm_source=twitter&utm_medium=social&utm_campaign=socialsharing

_web  

2. https://www.telegraaf.nl/nieuws/2727721/zonnepanelen-bron-van-brand 

3. https://www.brandveilig.com/nieuws/steeds-meer-accubranden-blussen-blijkt-ingewikkeld-51944  
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De wens is te komen tot een integraal zelfredzaamheids (uitvoerings) beleid (college zienswijze) 

Een uitvoeringsprogramma moet worden opgesteld. Heel goed!  

Daarnaast lezen wij in een brief van de minister d.d. 31 januari 2019 dat de  ‘’De Veiligheidsregio’s 

zijn gestart met een actieprogramma om lokale besturen te informeren over en bij te staan in de 

aanpak en uitvoering van het versterken van de rol van gemeenten op dit gebied.’   

Een actieprogramma-opdracht minister- en een integraal zelfredzaamheids (uitvoerings) beleid-wens 

college-   

Tijdens de vergadering sprak de portefeuillehouder over een QuickScan. Wat het ook mag worden, 

wij zien het actieprogramma/uitvoeringsbeleidsplan/QuickScan graag geagendeerd voor ede 

commissie want het gaat om verminderd zelfredzamen en brandveiligheid. Belangrijk genoeg 

 

9. Kan de portefeuillehouder aangeven wanneer wij dit actieplan kunnen verwachten? Wij hopen voor 

de kadernota want wellicht moeten wij extra middelen vrijmaken voor de uitvoering van dit plan. 

Concreet is de minister bezig  met maatregelen te nemen in de wetgeving, deze wordt verwacht in 

het voorjaar 2019. 

10. Wij zien graag dat de gemeente Hilversum de volgende zaken, welke de minister ook bepleit, zal 

opnemen in dit integraal zelfredzaamheidsbeleid. Bent u voornemens dit te doen? 

 1. Brandveiligheid van woongebouwen Maak beter en stringenter gebruik van het  > 

Maatwerkvoorschrift zoals beschreven in artikel 13 van de woningwet: ‘’ Burgemeester en 

wethouders kunnen met een maatwerkaanpak in het concrete geval, op grond van artikel 13 

van de Woningwet, wel hogere eisen stellen aan een specifiek bestaand woongebouw als de 

samenstelling van de bewoners dit noodzakelijk maakt.’’ 

  2. ‘’ De gemeente kan in de woonvisie een hogere urgentie opnemen voor het brandveilig 

maken van sociale huurwoningen voor ouderen, verzorgingstehuizen en voormalig tehuizen 

die zijn verbouwd tot zelfstandige woonruimte voor dezelfde doelgroep. Vervolgens kan dit 

worden vastgelegd in prestatieafspraken tussen gemeenten, corporaties én 

huurdersorganisaties.’’ 

 3. Breng brandveiligheid ter sprake brengen bij het keukentafelgesprek als mensen een 

verzoek doen voor ondersteuning in het kader van de Wmo 2015 of als ze een huisbezoek 

brengen ook de brandveiligheid bekijken. In opdracht van de ministeries van BZK en VWS 

heeft Movisie, in samenwerking met Brandweer Nederland en VeiligheidNL, de handreiking 

Valpreventie en Brandveiligheid ontwikkeld die gemeenten in dit kader kunnen gebruiken.’’ 

 4. Investeer meer in brandveiligheidstoezicht. 

 

Voor de volledigheid sturen we de linken naar de brieven van de minister mee 

https://www.rijksoverheid.nl/binaries/rijksoverheid/documenten/kamerstukken/2019/01/31/kamer

brief-over-stand-van-zaken-uitvoering-diverse-toezeggingen-en-moties-over-brandveiligheid-

ouderen/kamerbrief-over-stand-van-zaken-uitvoering-diverse-toezeggingen-en-moties-over-

brandveiligheid-ouderen.pdf 

https://www.rijksoverheid.nl/binaries/rijksoverheid/documenten/kamerstukken/2018/02/12/kamer

brief-over-brandveiligheid-seniorencomplexen/kamerbrief-over-brandveiligheid-

seniorencomplexen.pdf  

met vriendelijke groet, 

fractie SP 
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